

MacNider Borough Council Agenda

FRIDAY, JANUARY 13, 2017

Ville de Métis-sur-Mer
138 Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Phone: 418-936-3420 or 418-936-3255

NEXT REGULAR SESSION

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Regular session of the MacNider Borough Council will be held on Monday, **January 16, 2017**, at 6:30 p.m. at the municipal office, at 138, Principale.

Agenda

1. Call to order.
2. Reading and adoption of the agenda.
3. Approval of minutes of December 5, 2016.
4. Accounts to be paid.
5. Open Varia:
 - 5.1. The adoption of By-law #16-106 giving to the Director General and Secretary-Treasurer, the authority to create a committee for the analysis of tenders relating to the supplying of professional services.
 - 5.2. Sale of a parcel of land to 9103-2433 Québec Inc.
 - 5.3. To pay half of taxes and the transfer duty tax regarding an exchange of land at Place des Marronniers.
 - 5.4. The appointment of a representative of the Council on the transition committee of the OMH of Metis-sur-Mer.
 - 5.5. The hiring of a fire-fighter for the Metis-sur-Mer fire service.
 - 5.6. Donation of \$50.00 given to Metis Beach School for students taking part in Encounters Canada.
6. Question period.
7. Date of next session: Monday, February 6, 2017, at 6:30 pm, at the municipal office, at 138, Principale;
8. Adjournment.

GIVEN AT MÉTIS-SUR-MER, THURSDAY, JANUARY 12, 2017

June Smith, President
MacNider Borough

Ordre du Jour

Conseil d'Arrondissement

MacNider

VENDREDI, 13 JANVIER, 2017

Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255 ou 418-936-3420

PROCHAINE SÉANCE RÉGULIÈRE

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la séance régulière du conseil de l'arrondissement MacNider sera tenue le **lundi 16 janvier 2017**, à compter de 18h30, à la salle du conseil, 138, rue Principale, Métis-sur-Mer.

ORDRE DU JOUR

1. Ouverture.
2. Lecture et adoption de l'ordre du jour.
3. Approbation du procès-verbal de la séance du 5 décembre 2017.
4. Comptes à payer.
5. Varia ouverts :
 - 5.1. Adoption du règlement #16-106 déléguant au directeur général et secrétaire-trésorier le pouvoir de former un comité de sélection pour l'analyse des soumissions relatives à la fourniture des services professionnels;
 - 5.2. Vente d'un terrain à 9103-2433 Québec Inc.
 - 5.3. Payer la moitié des taxes et du droit de mutation à un particulier concernant un échange de terrain à Place des Marronniers;
 - 5.4. Nommer un représentant du conseil sur le comité de transition de l'OMH de Métis-sur-Mer;
 - 5.5. Embauche d'un pompier au service incendie de Métis-sur-Mer;
 - 5.6. Don demandé à Metis Beach School;
6. Période de questions.
7. Date de la prochaine séance : Lundi 6 février 2017, 18 h 30, à la salle du conseil, 138, Principale, Métis-sur-Mer;
8. Levée de l'assemblée.

DONNÉ À MÉTIS-SUR-MER, CE JEUDI 12 JANVIER, 2017.

June Smith, Présidente
Arrondissement MacNider